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1. Valg av ordstyrer og referent

Frank Westby er valgt som ordstyrer, og Knut Dyregrov som referent.

2. Registrering. Beslutningsdyktighet.

23 oppmøtte og tre fullmakter, totalt 26 stemmegivende. Generalforsamlingen anser seg

selv som beslutningsdyktig.

3. Gjennomgang av regnskap for 2022

3.1. Årsrapport

Styret velger å ikke lese opp, ingen kommentarer fra generalforsamlingen til styrets

arbeid. Ett par beboere har hatt litt utfordringer med opplevelsen av Altibox.

3.2. Gjennomgang av regnskap ved styret.

Kommentar fra forsamlingen om at vi går i pluss og at det er en intensjon om at vi går i null.

Styret hadde det som mål i budsjettet. Flere i generalforsamlingen etterlyser vedlikehold, og

foreslår å bruke overskuddet på neste års vedlikehold. Generalforsamlingen stemte med 20

stemmer for.

4. Gjennomgang og godkjenning av budsjett 2023

Styrker konto 6600 vedlikehold med overskudd fra 2022. Ellers ingen kommentar til

budsjettet.

5. Saker til behandling

5.1. Arealoverføring - styret

Hamon Eskandary går igjennom bakgrunn og tanker rundt forslaget om å undersøke og åpne

opp for at beboere kan kjøpe areal av grendelaget som en utvidelse av egen tomt, samt

tilbakemeldinger som har kommet i forkant av generalforsamlingen. 11 stemmer for at styret

jobber videre, som vil si at det er 15 stemmer for å avslutte jobben.

5.2. Vedtektsendring, eierskiftegebyr - styret

Enstemmig vedtatt en ordlyd om at selger skal betale.

6. Valg av tillitsvalgte

6.1. Valg av 3 styremedlemmer 2 år

Knut Dyregrov velges inn som sekretær.

Ingen andre har meldt interesse eller meldte seg på generalforsamlingen.

Generalforsamlingen gir styret mandat i å finne de to siste styremedlemmene.



6.2. Valg av varamedlem 2 år

Styret jobber med dette i ettertid.

6.3. Valg av dugnadskomité 1 år

Ingen frivillige

6.4. Valg av valgkomité 1 år

Lene Aksnes velges inn ved applaus.

7. Eventuelt

7.1. Garasjer - dialog

Styret ser litt mer på overfladisk vedlikehold, vask,maling og utskifting av ødelagt kledning.

Forslag om at styret undersøker interesse blant beboere om det er mulig å danne en hel

rekke som selv tar opp lån og setter opp nye garasjer, og eventuelt bytter seg i mellom.

Generalforsamlingen og styret takker alle som trer ut av verv for god innsats.


